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Radi se o tome kako
živite svoj život

Nic, savjetnik za medije i
komunikacije, producent,
Kanada. Vjera je nešto što nosiš
sa sobom svakoga dana od
trenutka kada se probudiš pa
sve do trenutka kada opet
pođeš spavati.

21.03.2011.

Dakle, zovem se Nic, producent sam.
Također sam stručnjak za medije i
komunikaciju. I imao sam veliku
privilegiju ne samo susresti nego i



raditi s Opusom Dei u vrijeme
objavljivanja Da Vincijevog koda.

Dio poruke Opusa Dei i poruke
svetog Josemarije koja se meni
svidjela jest ideja da vjera nije nešto
što se može gasiti i paliti po potrebi.
Nisi katolik samo onda kada ideš u
crkvu. Nisi samo katolik kada se
nalaziš za stolom kod Uskrsa. Ili nisi
samo Židov kada odlaziš u sinagogu.

Vjera je nešto što nosiš sa sobom
svakoga dana od trenutka kada se
probudiš pa sve do trenutka kada
opet pođeš spavati. Ona nije nešto što
bi trebalo biti bačeno i skriveno u
ormaru.

A ono što zaista cijenim kod Opusa
Dei i kod poruke svetog Josemarije je
način kako korisno upotrijebiti tu
vjeru i kako je pojačavati te kako
svaki trenutak svakoga dana učiniti
jakim i utjecajnim.



A to je nešto što sam vidio kod ljudi iz
Opusa Dei s kojima sam radio. Postoji
velika razina pouzdanja i radosti u
tome kako rade stvari tijekom cijelog
dana. Ne radi se samo o molitvi. Oni
na normalan način izražavaju svoju
vjeru. Radi se o tome da se svaki
trenutak dana živi, zaista temelji i
razmišlja o njoj. Trude se savršeno
činiti sve kako bi svoj dan i svoj život
upravili pravim putem.

Mislim da je današnje društvo jako
zaokupljeno teškim radom i
zarađivanjem novaca. A puno se
stvari događa. Puno ometanja.
Smatram da je mnogim ljudima jako
teško održati životnu ravnotežu kroz
dan.

Postoji uvijek toliko puno stvari
kojima su ljudi zaokupljeni i, iz moje
perspektive, mislim da je poruka
svetog Josemarije pomogla mnogim
ljudima pronaći sreću i životnu
ravnotežu kako bi zaista bili u stanju



uživati i nositi se sa poslom, obitelji i
svojim životom uvijek sa smiješkom
na licu.

Mislim da Opus Dei pomaže ljudima
pronaći ravnotežu, balans i fokus
kako bi mogli donijeti ispravne
odluke. Ne samo što je najbolje za
njih, već što je najbolje za svakoga.

Misli se da rad kojim se Opus Dei
bavi, stvari u koje su uključeni, da je
to sve samo za članove Opusa Dei. Ali
zapravo postoji veliki broj suradnika
koje sam imao čast susresti. I postoje
brojne stvari, inicijative gdje sam
vlastitim očima vidio kako ljudi iz
Opusa Dei i suradnici Opusa Dei rade
skupa kako bi svima pomogli, a to je
nešto što mislim da mnogi ljudi ne
shvaćaju. Da stvari koje Opus Dei
radi nisu isključivo za Opus Dei.
Nego su za svakoga. I da za takve
projekte treba više ljudi od samo
onih koji su dio Opusa Dei. Pomoći
znači omogućiti da se ove stvari



ostvare. Bilo da se radi o školama,
bilo da se radi o različitim
programima za zemlje u razvoju
kako bi se pomoglo siromašnima.

Mnogo je stvari koje Opus Dei želi
napraviti kako bi pokušao pomoći
ovom svijetu. A ne morate ni biti član
Opusa Dei. Ne morate čak biti ni
suradnik Opusa Dei. Ja nisam
suradnik. A nisam ni vjernik na onaj
konvencionalni način. Ali nakon
susreta s Opusom Dei i nakon brojnih
razgovora s mnogim ljudima u
Opusu Dei, nešto se dogodilo.

Postoje male stvari u mom životu
koje su se promijenile zbog njihove
vjere, njihovog razumijevanja vjere
koje je zapravo prilično privlačno
mnogim pojedincima koji zapravo
možda uopće i nisu oni
konvencionalni vjernici.

Opus Dei nije za svakoga. Ali postoje
maleni djelići Opusa Dei koje, bez
obzira na to tko ste, bez obzira na to



koje ste vjere, svatko može cijeniti.
Jer zapravo se radi o tome kako živite
svoj život. Ne samo za sebe nego za
svakoga.
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